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Abstract (en)
The method involves performing in-situ measurement of a transmission function between a receiver (2) and an auditory canal microphone (1) of a
hearing device i.e. in-the-ear hearing device (10). The measured transmission function is compared with previously determined reference values
or reference curves. An effective vent diameter is determined based upon the comparison result, where the effective vent diameter specifies a
degree of closure in the hearing device. The transmission function is measured with a switched-off active occlusion suppression of the hearing
device. Independent claims are also included for the following: (1) a computer program product encoded with instructions for performing a method
for determining a degree of closure in a hearing device (2) a hearing device for determining a degree of closure.

Abstract (de)
Die Erfindung gibt ein Verfahren zum Bestimmen eines Verschlussgrads bei einem Hörgerät mit mindestens einem Gehörgangmikrofon (1) und
mindestens einem Hörer (2) und eine zugehörige Hörgerätevorrichtung an. Gekennzeichnet ist das Verfahren durch eine In-Situ-Messung (102) einer
Übertragungsfunktion zwischen dem Hörer (2) und dem Gehörgangmikrofon (1), durch einen Vergleich (104) der gemessenen Übertragungsfunktion
mit vorab ermittelten Referenzwerten und/oder - kurven (103), und durch eine Ermittlung (105) eines effektiven Ventdurchmessers (EV) aus dem
Vergleich, wobei der effektive Ventdurchmesser (EV) den Verschlussgrad angibt. Dadurch kann einem Hörgeräteakustiker das Ergebnis einer
Initialisierungsmessung einfach verständlich gemacht werden.
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